

嗇色園主辦可立中學家長教師會

2020-2021 年度 會務通告四

2021 - 2023 年度可立中學（嗇色園主辦）法團校董會

家長校董選舉結果

敬啟者：

2021-2023 年度可立中學（嗇色園主辦）法團校董會家長校董選舉已於本年 5 月 31 日（星期一）下午 5 時進行正式點票，共收回選票 753 張。有關選舉結果如下：

	候選人：	候選人：	棄權	廢票
	陳美珊女士	李春蓮女士		
得票數目	228	387	126	12

根據投票結果，李春蓮女士當選 2021-2023 年度可立中學（嗇色園主辦）法團校董會家長校董，而陳美珊女士則為替代校董。本會在此感謝各位踴躍投票，支持家長校董選舉。

此致

各會員

可立中學家長教師會主席

蘇俊龍 謹啟

二零二一年六月一日



Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)
Parent-teacher Association 2020-2021
Circular No. 4
Election Results
of Parent Manager Election for the 2021-2023 Session

1st June, 2021

Dear Members,

We have counted all the votes casted for Parent Manager Election for the 2021-2023 Session at 5 p.m., 31st May, 2021. We received 753 ballot papers in total. The results of the election are listed as below:

	Candidate: Ms. Chen Mei Shan	Candidate: Ms. Li Chun Lian	Abstained	Invalid
No. of Votes	228	387	126	12

With regards to the abovementioned results, Ms. Li Chun Lian was elected the Parent Manager of the Incorporated Management Committee of Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen) while Ms. Chen Mei Shan was elected the Alternate Parent Manager. We would like to extend our sincere gratitude to all members for the support given to the election.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

So Chun-lung,

Chairperson,

Parent-teacher Association,

Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

